
STYREMØTE 12. januar 2023 i Frogner Velforening 

Intet er referert. 

 

STYREMØTE 13. april 2023 

 

Til stede: Odd, Oddbjørn, Sissel, Jill-Connie, Bente 

 

Årshjulet 

Odd gjennomgår årshjulet.  

Flagging/vimpler – Vi ble enige om å flagge på brua og på stengene under 17.mai. Ved andre 

arrangementer som konfirmasjoner og fotballcup, flagges kun på brua, vimpler ellers. 

Ansvar for flaggene:   

17. mai – Sissel, morgen – Bente, kveld 

Borgerlig konfirmasjon 13. og 14. mai – Jill-Connie 

Fotballcup 10. og 11.juni – Oddbjørn 

Kirkelig konfirmasjon 16. og 17.september – Odd 

 

St. hansfeiringen 

Hva gjør vi?  Vi forsøker å gjennomføre feiring i år også. Vi tenner opp grillen fra kl 17.30. 

Værforbehold. Jill-Connie sender forespørsel om å tenne bål. Odd hører om mulig sponsing 

fra Kiwi Frogner. Oddbjørn  

 

Referat fra årsmøte 

Blir sendt til underskriving og videre til Brønnøysundregisteret.  

 

Vimpler 

Oddbjørn har kjøpt inn nye vimpler og henger disse opp. 

 

Frivillighetens dag 

Mulig vi vil gjennomføre dette igjen neste år. 



 

Vinterlys 

Odd har sendt mail til kommunen om hvor vinterlysene kan plasseres nå som det settes opp 

brakker der lysene er. 

 

Regnskap 

Oddbjørn redegjør.  

 

Styremøter 

Neste styre møte 8. juni, deretter 14. september, 9. november og 18. januar 24. 

 

 

Bente Lishaugen 

Referent 

 

  



STYREMØTE 1. juni 2023 

Planlegging av sankthansfeiring. Intet er referert. 

 

Styremøte 14. september 2023 

Til stede: Odd Sørensen, Oddbjørn Arntsen, Jill-Connie Lorentsen, Bente Lishaugen 

 

St.hans aften  - vellykket arrangement, rundt 60-70 mennesker tilstede.  

 

Økonomi – vi går i pluss, men færre som betaler medlemskontigent nå enn tidligere 

 

Årshjulet – oppdateres innimellom  

 

Julegranstenning  

1. søndag i advent 3. desember. Odd hører med skolekorpset om spilling.  Morten på Kiwi 

bidrar med nisseposer til barna, pensjonistforeningen pakker. 

Jill-Connie hører med Roy Merli om mulighet for å låne musikkanlegg. 

I år vil Stasen arrangere julemarked samme dag.   

 

Vinterbelysning 

Odd informerer at belysningen blir i to trær på motsatt side av veien for biblioteket, dvs 

baksiden av legesenteret. Kontaktperson Dag Økern. Tennes som tidligere 1.november. 

 

Frivillighetens dag på Frogner 

Møte i dag kl 20.00 med inviterte lag og foreninger om interesse for å arrangere dette neste år. 

Eventuell tid og dag må enes om. Forslag lørdag 25. mai. 

 

Frogner vel 75 år 

Søndag 21.april – Mulig å slå sammen med frivillighetens dag. Ideer til program – 

foredrag/fortelling om Frogner, kontakte Blaker og Sørum historielag 

Årsmøte/valg 



Vanskelig å rekruttere folk. Forslag – henge opp banneret vårt ved julegranstenninga og dele 

ut brosjyrer. Gjøre det mer synlig at Frogner vel arrangerer og at vi finnes. 

 

Dugnad grillhytta 

Rydder, spyler og ordner etter flommen tirsdag 19. kl 17.30 

 

Eventuelt 

Odd har fått informasjon og observert ungdomsgjenger som oppholder seg nede på Frogner 

på kveldstid og skaper uro og dårlig stemning. Hva kan vi gjøre? Kanskje skrive mail til 

kommunen og informere, uheldig av det ikke finnes ungdomsklubb her lenger. 

 

Neste styremøte 9. november kl 18 

 

Bente, referent 

  



Styremøte 7. november 2023 

Til stede: Odd, Sissel, Jill-Connie, Oddbjørn, Bente 

 

Økonomistatus – vi har god økonomi. 

Frivilligheten Lillestrøm kommune – vi bevilger kr 5.000 til julegaver til vanskeligstilte. 

Årshjulet – Vimplene er tatt inn 

Julegranstenning – søndag 3.12. kl 16  

Odd foretar endring på plakaten for arrangementet 

- skolekorpset kommer 

- låner musikkanlegg av Roy Merli 

- Jill-Connie spør Morten om godteposer og spør pensjonistforeningen om pakkehjelp 

- Trykke opp og dele ut info-brosjyre om Frogner vel. Kontakte reklamebyrå og lage bedre 

brosjyrer til å dele ut på senere arrangementer. Forslag om å kontakte megler som kan 

ta dronebilde over Frogner.  Jill-Connie hører med megler, Odd sjekker boligannonser. 

Innkomne skriv/post/mail 

Mail fra innbygger – Etterlyser søppeldunker for hundebæsj, ønsker hekker mot 

veien/Frogneralleen. Kan vellet hjelpe til med dette? Odd sender mail til sameiet på 

Orderudfeltet, der har de tidligere hatt en ordning for dette. Ellers sender Odd svar om at 

det ikke er vellets ansvar å ta dette opp med utbygger. 

Vinterbelysning – Vil bli satt på av Odd i nær framtid 

Frivillighetens dag på Frogner 25.mai 2024 

Vi vil ha tilbakemelding fra lag og foreninger snarest om de er interessert i å delta. Odd har 

sendt ut mail til rundt 40 stk. 

Forslag om diverse aktiviteter som kan være aktuelt på denne dagen. Venter med videre 

planlegging. 

Frogner vel 75 år 

Markerer det på frivillighets dag hvis dette blir noe av. Evt markere jubileet på 

St.hansfeiringa eller neste års julegranstenning 

Neste styremøte - 18.januar  

 

Referent - Bente 


